

Title (en)
COLLAPSIBLE TRANSPORT CONTAINER.

Title (de)
ZERLEGBARER TRANSPORTBEHÄLTER.

Title (fr)
CONTENEUR DE TRANSPORT DEMONTABLE.

Publication
EP 0589000 A1 19940330 (DE)

Application
EP 93905325 A 19930310

Priority
DE 9203216 U 19920310

Abstract (en)
[origin: WO9317930A1] This collapsible transport container with a base-plate (2) in the form of a pallet, four side walls (6) and a cover, which delimit a roughly rectangular inner volume, is distinguished in that the inner volume of the transport container (1) has a removable liner in the form of a pouch (30) having sealable inlet and outlet apertures (32, 38), the outlet aperture (38) is arranged near the base-plate (2) which has an aperture or removal hole in one of the side walls (6) and the outlet aperture (38) is arranged opposite the aperture or removal hole. Such a transport container (1), the walls of which are releasably held together by clamps (8), is suitable for transporting and storing liquids and can be frequently re-used without the need for cleaning operations.

Abstract (fr)
Ce conteneur de transport démontable qui comprend un socle (2) conçu comme une palette, quatre parois (6) et un couvercle, qui délimitent un espace intérieur à peu près rectangulaire, se caractérise par le fait que l'espace intérieur du conteneur de transport (1) comporte un revêtement amovible se présentant sous la forme d'un sac (30) qui est muni d'orifices de remplissage et de vidange (32, 38). L'orifice de vidange (38) se trouve dans la zone proche du support (2) comportant une percée ou un orifice de soutirage sur l'une des parois latérales (6). L'orifice de vidange (38) se trouve en face de la percée ou de l'orifice de soutirage. Un conteneur de transport (1) de ce type dont les parois sont maintenues, de manière démontable, au moyen de pinces (8) se prête également au transport et au stockage de liquides et peut être fréquemment réutilisé, sans nécessiter d'opération de nettoyage.

IPC 1-7
B65D 77/06

IPC 8 full level
B65D 6/22 (2006.01); **B65D 77/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 77/061 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9317930A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE DK ES FR GB GR IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 9203216 U1 19920527; BR 9305437 A 19941220; EP 0589000 A1 19940330; JP H07504636 A 19950525; MX 9301299 A 19940630; WO 9317930 A1 19930916

DOCDB simple family (application)
DE 9203216 U 19920310; BR 9305437 A 19930310; EP 9300533 W 19930310; EP 93905325 A 19930310; JP 51534093 A 19930310; MX 9301299 A 19930309